
 

 

Referat af generalforsamling i Nordthy-hallen d. 06.03.2012 

1. Velkomst samt valg af stemmetællere 

Knud Erik bød omkring 30 fremmødte velkommen til generalforsamlingen. Vagn Sørensen og Tage 

Bilstrup blev valgt som stemmetællere 

2. Valg af dirigent 

Tage Bilstrup blev valgt og han kunne bekræfte, at indkaldelsen til generalforsamlingen var sket 

rettidigt i Thisted Dagblad. 

3. Bestyrelsens beretning om det forløbne år 

Formand Knud Erik takkede brugere, hjælpere for det forgangne år som har forløbet rigtig godt og 

været et spændende år. Der er blevet anskaffet en ny gulvvasker og der er blevet ansøgt Kommunen 

om tilskud til nyt gulv og tag. Der er varslet nyt lovforslag om stramning af fødevarekontrollen. 

Nordthy-hallen er i gang med at udarbejde ny hjemmeside og billeder modtages gerne. Hallen fremstår 

flot, bestyrelsen roses for denne vedligeholdelse. Det er i år 25 år siden, at Nordthyhallen blev bygget 

og der vil derfor blive afholdt jubilæum d. 22.09.12 og fest d. 23.09.12, ideer til afvikling af disse dage 

modtages gerne. Stor tak til Hanne og Erik for både rengøring og revision. Knud Erik sluttede af med, at 

nye kræfter gerne snart skal tage over i bestyrelsen, alle nuværende bestyrelsesmedlemmer modtager 

dog genvalg. 

Hanne Agerholm fremviste tegninger på den kommende tilbygning, Niels Jeppesen har hjulpet 

bestyrelsen med at udfærdige ansøgningen til kommunen. D 07.03.12 kommer ansøgningen på møde i 

børne og familieudvalget, så vi venter spændt… 

4. Aflæggelse af regnskab for det forløbne år 

Erik Møller gennemgik regnskabet som gav et flot resultat med et overskud på godt 100.000,- Der blev 

dog nævnt, at varmeregningen stiger og stiger, der blev nævnt, at det kunne være en mulighed at 

automatisere varmen, alternativt nyt varmeanlæg (sol eller jord) i forbindelse med den kommen 

tilbygning. 

5. Behandling af indkomne forslag 

Ingen. 

 



6. Valg af medlemmer til bestyrelsen og suppelanter 

Mette, Annette J. og Hugo er på valg og disse modtog alle genvalg. Suppleanter Jette og Helle modtager 

begge genvalg. 

7. Valg af revisorer 

Karla og Pia modtager begge genvalg. 

8. Evt. 

Forslag til et festudvalg til det kommende jubilæum 

Tage Bilstrup vil gerne deltage i et evt. festudvalg. Der blev snakket om at spørge Stinne Møller og Tove 

Bunk.  

Der blev foreslået at samle seniorhold for 25 år siden og evt. senior gymnastik fra HØSGU 

Merete Boesen forespurgte, om det kunne være en mulighed at få opsat nogle hylder i legerummet, til alle 

deres handyseats. 


